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1. Valg af dirigent og referent 

Poul Bønsøe blev valgt til dirigent. Helge Bay blev valgt til referent. 

Dirigenten overtog derefter ordet, og kunne konstatere, at indkaldelsen til generalforsamlingen 
(GF) var varslet korrekt og, at GF dermed var beslutningsdygtig. 

 

2. Formandens beretning  

Foreningens formand Helge Bay fremlagde sin beretning. Beretningen blev taget til efterretning.  
Beretningen er vedhæftet referatet. 

 

3. Arbejdsgruppe for informationsarbejdet beretning 

Beretning fra arbejdsgruppen indgik i formandens beretning. 

 

4. Fremlæggelse af revideret regnskab  

Kasserer Svend Korsgaard var desværre forhindret, så formanden fremlagde foreningens regnskab 
for 2023. Kassereren har dette år ført regnskabet problemfrit i regnskabsprogrammet. Revisor 
Poul Bønsøe oplyste, at regnskabet var revideret uden bemærkninger, og han udtrykte tilfredshed 
med det afleverede materiale. 

Årets samlede kontingentindtægter blev kr. 19.700 og årets resultat blev kr. 1.440. Beholdningen 
ved årets udgang var kr. 14.462. Regnskabet er tilgængeligt på samme link som dette referat. 

Regnskabet blev godkendt enstemmigt af GF. 
 

5. Indkomne forslag  

Ingen indkommende forslag. 
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6. Fastsættelse af budget for indeværende år  

Formand Helge Bay fremlagde foreningens budget for 2024, som er lidt nedjusteret ift. 2023. Det 
skyldes et vigende medlemstal. I det forløbne år var der kun 1 indmeldelse, og desværre 5 
udmeldelser, heraf to dødsfald. Heldigvis har vi nu 6 støttemedlemmer, der i gennemsnit betaler 
knapt 2000 kr./år.  

Men vi har også brug for flere almindelige medlemmer, der kan være potentielle 
bestyrelsesmedlemmer, hvis vi skal nå vores mål i fremtiden. Derfor opfordrede formanden alle til 
at foreslå medlemskab til potentielle personer i vores omgangskreds. Til dette formål henvistes til 
den nye folder, som kan findes på hjemmesidens forside. 

Desuden vil bestyrelsen begynde en målrettet kampagne for at øge indtægterne gennem 
ansøgning af fonde, anmodning om støttemedlemskaber, samt målrettet annoncering efter nye 
almindelige medlemmer.   

Vi håber dette vil danne basis for et bedre råderum, end det vi foreløbigt har budgetteret for 
2024. Budgettet blev godkendt af GF. 

 

7. Fastsættelse af kontingent for følgende år  

For 2025 foreslog bestyrelsen et uændret kontingent på kr. 200,-.  
Bestyrelsen tilbyder medlemmer under 30 år kontingent til halv pris, for at fremme tilgang af 
yngre medlemmer. Bestyrelsens forslag blev vedtaget. 
 

8. Valg af bestyrelse, suppleant, revisor og revisorsuppleant  

Der var valg til tre bestyrelsesposter, suppleant, revisor og revisorsuppleant. Følgende blev valgt: 
 
- Helge Bay blev genvalgt for to år. 
- Sten Holmgaard Sørensen blev genvalgt for to år. 
- Ledig bestyrelsespost blev besat af Henrik Boye for to år.  
- Henning Kræmmer blev valgt som suppleant for et år. 
- Poul Bønsøe blev genvalgt som revisor for et år. 
- Kjeld Allan Larsen blev genvalgt som revisorsuppleant for et år. 
 
Den nye bestyrelse vil konstituere sig på førstkommende bestyrelsesmøde. 
 
9. Eventuelt  
Under eventuelt blev det videre drøftet hvordan råderummet kan forbedres. 
Generalforsamlingen sluttede i god ro og orden, og mødet blev afsluttet med smørrebrød, billeder 
og en gennemgang af vores præsentation. 
 

Dirigent 

Dato:  Poul Bønsøe 

 

 

 

Referant 

Dato:  Helge Bay 
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Formandens beretning:   
Praktiske ting 

Vi har siden sidste GF afholdt 8 bestyrelsesmøder, heraf et fysisk på 
vores workshop. Vi har udgivet 16 indlæg på hjemmesiden og udsendt 
3 nyhedsmails. 

Vi har i perioden afholdt to medlemsarrangementer.  

• Det faste statusmøde i Aarhus d. 07.06.23, om letbanen med 
direktør Michael Borre, som vi holder i samarbejde med IDA 
Rail.  

• I Glostrup d. 29.10.23, hvor vi besøgte HL’s depot på Åbent 
hus. Her deltog vi med medlemmer.   

• Webinarer har ikke holdt nogle af, men har henvist til NLRA-
webinarer. Har nogle af jer haft glæde af dem? 

• Tram für Kiel er igen begyndt at holde åbne møder (i Kiel på 
tysk), men har annonceret at de bliver lagt på nettet 
efterfølgende.  

Vores nye regnskabsprogram Dinero kører godt med Svend ved roret,  
og vores revisor Poul Bønsøe har udtrykt tilfredshed med det 
afleverede. 

Vi har p.t. 44 medlemmer, heraf 6 støttemedlemmer.  
1 alm. medlem tilkommen, men 5 er udmeldt i forløbne år, heraf 2 
døde).  

Vi kunne godt bruge nogle flere medlemmer, for at få et større 
bagland til at træde til i bestyrelsen.  

Kender I nogen, der kunne være interesseret, så prøv at få dem meldt 
ind! Vi har planlagt at sætte en annonce i Jernbanen og Bytrafik. 

Bestyrelsen var traditionen tro på en tre dages Workshop d. 15-17/9-
2023 i Skanderborg hos formanden. Det gav et godt ryk i opgaverne. 
Vi fik primært opdateret vores præsentation (som vi gerne vil vise til 
sidst). Desuden fandt vi en metode til at friske hjemmesiden op på, 
uden den helt store omlægning.  

Vi er ved at indse at det efterhånden er tid til en ny hjemmeside, hvis 
vi skal øge vores synlighed. Det er besværligt at lave nye indlæg som 
det er nu.  

Men et medlem fra Aarhus har ført os ind i den grundlæggende 
redigering i WordPress, som er det mest udbredte 
hjemmesideprogram i dag. Det kan give en flot side, der også er 
velegnet til såvel læsning som redigering på mobiltelefoner.  

Det kræver dog en del tid og energi at flytte den gamle side til en ny, 
især når bestyrelse på 4 ikke har de store IT-kundskaber.  
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En løsning kunne være at købe ydelsen ved skaffe fondsmidler, flere 
sponsorer eller kontakt med et IT-firma, der har lyst til at støtte vores 
arbejde med et billigt tilbud! Kender I et sådant? 

Indtil videre fortsætter vi i den eksisterende side med en opfriskning. 

Arbejdsgruppe for informationsarbejdet 

Vi er fokuseret på Aarhus etape 2, hvor valget imellem LRT og BRT 
har stor betydning for den fortsatte udvikling af Letbaner i Danmark. 

Vi har netop udarbejdet et justeret forslag til letbaner København med 
L2, L3 og L4, som kan hentes på hjemmesiden og er uddelt. 

En busløsninger har fået skovlen under Aalborg, samt linjerne 200S 
og 400S i Hovedstadsområdet er også udset til BRT-løsninger, så det 
er stadig op ad bakke! 

Vi holder dog stadig fast i at foreslå 200S som en letbane (L3), og har 
tilføjet en linje L4 fra Glostrup over Hvidovre Hospital til København 
Syd. Denne linje har vi fået Metroselskabets positive vurdering af, så 
den tager vi med fremover. 

Vi er kommet godt i gang igen med eksterne møder og har holdt 4 
siden sidst.  

• Vi har talt med SF i Københavns Kommune d. 29/8-23, Helge 
og Niels deltog. Om præsentation med L2 igennem Kbh. Ville 
dele det med partifæller, men har ikke meldt tilbage. 

• Vi har talt med S i Aarhus Kommune d. 13/12-23. Helge og to 
Aarhusmedlemmer, Hans Michael og Jonas deltog. Om 
kommende beslutning Aarhus Letbane 2. etape. Positiv, men 
har ikke meldt tilbage på vores mails. 

• Vi har talt med Metroselskabet og HL d. 23/2. Helge og Niels 
deltog. Om præsentation med L2, L3 og L4. 
De kunne særlig godt lide L4. 

• Vi har genoptaget forbindelsen med Dansk Jernbaneforbund 
også d. 23/2-23, Helge og Sten deltog. Vi opdaterede hinanden 
og aftalte samarbejdet fremover. Det bliver på lavt blus i år, da 
DJF holder kongres.  

• Deltagelse i arrangement imod vejgennemførsel i Vestvolden 
med RBT i Tingbjerg, hvor Niels deltog med plancher og 
modelletbane! 

 

Vi håber på at kunne intensivere eksterne møder i det kommende år. 

Mvh formanden 


